
Referat - Generalforsamling i Dansk Geologisk Forening 19. marts, 2022

l) Valg af dirigent og referent

Dirigent: Joakim Korshøj

Referent: Cecilie Thaarup

Generalforsamlingen er varslet lovmæssigt.

2) Bestyrelsens beretning for det forløbne år

Der var ikke så mange arrangementer i 2021.

Medlemstallet er faldet - især for ordinære medlemmer. Bestyrelsen fokuserer på hvervning af nye
medlemmer samt fastholdelse af eksisterende medlemmer.

Geologisk Tidsskrift: Der er ikke indsendt noget i 2021. Modtageren af geologiprisen plejede at lave
et skriv. Formanden plejede også at skrive en årsberetning.

o Forslag: Overvej om tidsskriftet skal bibeholdes. Det kan godt sætte nekrologer og
boganmeldelser i klemme. En mulighed kunne være et mere levende nyhedsbrev. De
studerendes specialer kunne være et emne.

Bulletin: Et fantastisk tidsskrift! 10 artikler i 2021 - overvægt af palæontologi.

Foreningen har givet bevillinger til to bøger.

Oprydning i banken, hvilket har været et kæmpe arbejde.

Der blev udnævnt et æresmedlem: Lotte Melchior Larsen.

Beretningen godkendes.

3) a) Forelæggelse af det reviderede regnskab for det forløbne år til godkendelse

Stort underskud som især skyldes publikationerne og tab af medlemskontingent

o Spørgsmål: Hvorfor regnes medlemmer der ikke betaler med som et tab?

Stor udgift med at registrere DOI.

Ny bogføring fra 2022 som er billigere.

Regnskabet godkendes.

3) b) elements Legat

Der er ikke blevet brugt af disse midler i mange år. Det kan bestyrelsen godt ændre på.

Regnskabet godkendes.

4) Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år

STENO-medaljen uddeles i 2022 og i den forbindelse skal der holdes en stor fest. Bestyrelsen søger
sponsorater til forhåbentlig at dække nogle af udgifterne.

o Kommentar: Det er en voldsom udgift. Der er 50.000 kr. sat af til det, og 10.000 kr. skal
sættes af hvert år til at spare op til det.

Skruer op for IT og lægger flere penge i dét.



o Kommentar: 40,000 kr. i år 2023 er mange penge. Det skal kunne håndtere ALT og
forhåbentlige hjælpe med at fastholde betalende medlemmer. Lige nu bruges 10.000 kr. på
porto som vil kunne spares væk.

o Kommentar: Det gamle system har fungeret i mange år, men banken har lukket dette.

o STENO-medaljen har en udgift på 200.000, men vi har opsparet 50.000. Dermed nedsættes
budgetposten til 150,000. l 2023 opspares 10.000 kr. til fremtidig STENO-medalje. Dermed
ender det godkendte budget med at lyde 95. 000 kr. i underskud i 2022, og overskud på
20.000 kr. i 2023.

Forslag: der er mange kontingentfrie medlemmer, måske kunne de betale en nedsat sats? Det er
ikke et træk, bestyrelsen er fan af. Et par kontingentfrie medlemmer har ikke noget imod at betale
en lille smule. Dette fremsættes som forslag på næste generalforsamling.

Kommentar: Forsamlingen vil gerne se regnskabsoversigt for de sidste 10 år. Det kigger Joakim
Korshøj og Jakob Walløe Hansen på.

Budgettet godkendes med ændringerne ovenfor.

5) Fastsættelse af kontingent

Der ændres ikke i kontingentet.

Kontingentet godkendes.

6) Behandling af indkomne forslag

Der er ingen indkomne forslag.

7) Valg af formand

Jakob Walløe Hansen genopstiller - valgt.

8) Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer

Morten Bjerager, Katja Tandrup, Caroline Frank Nielsen, Jesper Allan Frederiksen, Cecilie Juhl Thaarup og
Sascha Lehmann genopstiller - alle er valgt.

9) Valg af revisor og revisorsuppleant

Martin Sønderholm genopstillersom revisor - valgt.

Joakim Korshøj genopstillersom revisorsuppleant-valgt.

10) Eventuelt

Kommentar: Bestyrelsen skal være bedre til at reklamere for arrangementer, og skal gøre det i bedre tid.
Skal sendes ud med mails - gerne fra sekretariatet på KU og AU. Detaljer må gerne komme ud lidt før.
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